

## ORDER OF REFERENCE

*Extract from the Votes and Proceedings of the House of Commons of Monday, January 21, 1991:*

By unanimous consent, it was ordered,—That this House authorize the broadcasting, pursuant to the principles and practices governing the broadcasting of the proceedings of the House of Commons, by the electronic media as represented through the House of Commons Press Gallery, of the meeting of the Standing Committee on External Affairs and International Trade, Monday, January 21 at 3:30 p.m.

ATTEST

ROBERT MARLEAU

*The Clerk of the House of Commons*

## ORDRE DE RENVOI

*Extrait des Procès-verbaux de la Chambre des communes du lundi 21 janvier 1991:*

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que la Chambre autorise, conformément aux lignes directrices qui régissent la télédiffusion des délibérations de la Chambre des communes, la diffusion, par les médias électroniques représentés à la tribune des journalistes, de la séance du Comité permanent des affaires étrangères et du commerce extérieur qui aura lieu le lundi 21 janvier à 15 h 30.

ATTESTÉ

*Le Greffier de la Chambre des communes*

ROBERT MARLEAU